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 Protokół nr 126/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 grudnia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali 

użytkowych Nr 13-16 w budynku administracyjno – biurowym przy                         

ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 122/2017, 

123/2017, 124/2017, 125/2017. 
 
Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów nr 122/2017, 123/2017, 124/2017, 

125/2017. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 122/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 123/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 124/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 125/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami z WTZ w 

sprawie zmian w umowie o finansowaniu działalności WTZ. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

Pani Łydzińska poinformowała, że WTZ zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w umowie w 

kwestii dotyczącej zatrudnienia w jednostce, chodzi o etat konserwatora oraz zwiększenia 

etatów na stanowisku instruktora terapii zajęciowej.  

Pismo z WTZ stanowi załącznik nr 3. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia zapoznanie się z protokołem z kontroli w Domu 

Dziecka w Pacółtowie. 

 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 4. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 

2017. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Łydzińska omówiła zmiany w zadaniach powiatu, realizowanych ze środków PFRON. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wydłużenia okresu realizacji oraz zwiększenia wartości projektu 

pozakonkursowego pod nazwą „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie nowomiejskim (III)”. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy/ 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Pan Sobczak poinformował, że instytucja pośrednicząca zwiększyła wartość w/w projektu o 

kwotę 312 778,88 zł /cała wartość projektu wyniesie 1 894 495,90 zł/. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały z pominięciem podstawy prawnej. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2017. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że zmiana planu związana jest z zakupem samochodu dla 

jednostki.  

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

Pan Kłosowski zaproponował, żeby dokonać zmiany w projekcie uchwały tj. w § 1 wykreślić 

sformułowanie „szacunkowy”. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego.  

  

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Grodziczno 

w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych na 2018r. kontynuacji zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej 1254N Tuszewo -Zwiniarz – Truszczyny”. 

 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że na podstawie interpelacji złożonych na Sesji Rady Gminy w 

Grodzicznie wpłynął wniosek w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych na 2018 rok 

kontynuacji realizowanego w roku bieżącym przedsięwzięcia pn. Przebudowa drogi 

powiatowej 1254N Tuszewo – Zwiniarz – Truszczyny na odcinku w terenie zabudowanym w 

miejscowości Zwiniarz o dł. ok. 600 mb. 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

Pan Kłosowski poinformował, że nie ma propozycji gminy w sprawie współfinansowania. 

Ponadto dodał, że powyższe zadanie nie jest ujęte w planie inwestycyjnym na rok 2018. 

 

Wniosek gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 5. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik w 

sprawie uwzględnienia przebudowy drogi powiatowej nr 1319N Nowe Miasto 

Lubawskie – Kaługa w „Planie Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych na lata 

2014-2019”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wnioskowanej drogi nie ma w planie rozwoju na lata 2014-

2019. Dodał, że powyższą kwestią Zarząd już się zajmował wcześniej, wówczas udzielono 

odpowiedzi, iż w roku 2018 nie ma możliwości wykonania przebudowy drogi. Ponadto dodał, 

że gmina wnioskuje o przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Lipowiec wraz z 

budową chodnika w roku 2019. 

Pan Starosta stwierdził, że powiat jest w trakcie realizacji planu rozwoju sieci drogowej i nie 

widzi na dzień dzisiejszy możliwości jego zmiany. 

Pan Kłosowski poinformował, że na utrzymanie zimowe dróg w budżecie ma środki w 

wysokości 41 000 zł, które starczą na trzy dni pracy czterech piaskarek.  

 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 6. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana M. Wodary 

– dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie stworzenia etatu pedagoga szkolnego. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ/ 

 

Pan Wodara wyjaśnił, że chodzi o utworzenie dodatkowego etatu pedagoga szkolnego od        

1 września 2018r. Dodał, że potrzeba utworzenia dodatkowego etatu wynika m.in. z 

organizacji podwójnego naboru do szkół w roku szkolnym 2019/2020 oraz dużej ilości 

uczniów z orzeczeniami o niepełnosprawności, wymagających szczególnej opieki 

psychologiczno-pedagogicznej. 

Pani Orłowska poinformowała, że od 1 września 2018r. będzie zmiana rozporządzenia i to co 

jest zawarte w orzeczeniu o niepełnosprawności będzie musiało być ściśle realizowane. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że wniosek pana dyrektora jest zasadny, ponieważ nie wiadomo 

jaki będzie nabór oraz nie da się przewidzieć wszystkich kłopotów m.in. lokalowych. Dodała, 

że utworzenie dodatkowego etatu jest zabezpieczeniem dla szkoły. 
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Pani Stajszczak stwierdziła, że takie zabezpieczenie etatu pedagoga jest zasadne.  

Pani Wicestarosta przychyliła się do stwierdzenia pani Grzywacz i pani Stajszczak. 

Pan Buliński zapytał jaki jest ostatni moment podjęcia decyzji w sprawie zatrudnienia 

dodatkowego pedagoga. 

Pan Wodara stwierdził, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że podejmuje takie 

działanie, żeby powyższa kwestia nie umknęła.  

Pan Starosta stwierdził, że wstępną akceptację wniosku pan dyrektor otrzyma, natomiast  do 

tematu powrócimy w kwietniu 2018r. przy ustalaniu organizacji roku szkolnego. 

 

Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 7. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że odbyły się konsultacje społeczne zarówno uchwały w 

sprawie regulaminu wynagradzania jak i w sprawie nagradzania nauczycieli. Dodała, że 

uchwały były również konsultowane ze związkami zawodowymi /ZNP zaopiniowało 

pozytywnie uchwały, natomiast NSZZ „Solidarność” nie udzieliło odpowiedzi w 

wyznaczonym terminie/. Pani Orłowska wyjaśniła, że według najnowszych przepisów 

kompetencje w zakresie prawa pracy wracają do Starosty /były w kompetencji Zarządu 

Powiatu/. Ponadto dodała, że zarówno do regulaminu wynagradzania jak i nagradzania 

nauczycieli były rozstrzygnięcia nadzorcze i zostały one dostosowane do zaleceń Wojewody.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu określającego 

tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii utworzenia przez 

gminę Biskupiec Szkoły Podstawowej Specjalnej w Krotoszynach.  

 

Pani Orłowska poinformowała, że w powyższej kwestii zostało wystosowane pismo do radcy 

prawnego, który twierdzi iż nie ma żadnych przeciwskazań co do przekazania zdania gminie 

Biskupiec. Dodała, że należy uwzglednić w porozumienie zapis dotyczący środków tzn. że 

środki na utrzymanie szkoły zapewnia gmina.  

Pani Grzywacz zapytała, czy dzieci niepełnosprawne dowozi się do szkoły specjalnej. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że obowiązek dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkoły 

specjalnej ma gmina. 
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Pani Grzywacz zapytała, czy Wójt gminy może wnioskować o dofinansowanie szkoły 

specjalnej jeżeli zabraknie mu środków na prowadzenie jednostki skoro jest to zadanie 

powiatu. 

Pani Orłowska wyjaśniła, że podobne porozumienie było zawarte z gminą Biskupiec w 

sprawie prowadzenia szkoły ponadgimnazjalnej i w porozumieniu był zapis, iż koszty za 

prowadzenie szkoły ponosi w całości gmina. 

Pan Buliński stwierdził, że powiat powinien wyrazić zgodę na utworzenie szkoły, ponieważ 

podobne porozumienie zostało zawarte z gminą Kurzętnik.  

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Pani Orłowska poinformowała, że przygotuje projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pismo z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia na własność mienia ruchomego i przekazania jego części 

Powiatowemu Centrum Rozwoju Edukacji. 

 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że chodzi tutaj o przekazanie mienia ruchomego Powiatowemu 

Centrum Rozwoju Edukacji. Dodała, że sprzęt był zakupiony w ramach projektu pn. 

Rozbudowa infrastruktury szerokopasmowego dostępu do internetu do sieci PIAP” 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do dalszego używania sprzętu i ambulansu 

medycznego Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że dokonano uporządkowania umów dotyczących sprzętu 

medycznego, który zostanie przekazany do używania Szpitalowi Powiatowemu. 

 

Projekt aneksu do umowy stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do dalszego używania ucyfrowienia 

stacjonarnego aparatu RTG Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim 

Spółka z o.o. 

 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/  
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Projekt umowy stanowi załącznik nr 10. 

Wniosek pana B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia zespołu pałacowo-parkowego w Czachówkach.  

 

Pan Starosta poinformował, że powyższa nieruchomość jest przeznaczona do sprzedaży i jest 

wpisana w budżet na rok 2017. Dodał, że otrzymał informację, iż być może byłby ktoś 

zainteresowany kupnem nieruchomości. Zaproponował, żeby w przyszłym roku jeszcze raz 

przeznaczyć nieruchomość do sprzedaży.  

/pan M. Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że po dwóch przetargach nieograniczonych gdzie nie było 

zainteresowanych można przeprowadzić negocjacje. 

Pan Buliński zapytał, czy Wójt gminy Biskupiec proponował zakup tej nieruchomości. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że nie. 

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską o przygotowanie pisma w powyższej kwestii.  

 

Wniosek Rady Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 11. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 13-16 w 

budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek RZGW w sprawie wyrażenia zgody 

na wynajem lokali użytkowych. 

 

Wniosek Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Kulturalnych 

„KŁADKA” w Lipnkach, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Kontroli i Audytu/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli finansowej w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

Pani Wicestarosta zgłosiła błąd pisarski w projekcie uchwały tzn. w tytule jest dwa razy 

wpisane sformułowanie „na działalność”. 

Pani Andrzejczak poinformowała, że w dniu 1 grudnia przesłąno skarżącemu kopię protokołu 

potwierdzoną za zgodność z orginałem /protokół został przyjęty przez Radę na Sesji Rady 

Powiatu w dniu 30.11.2017r/. Wyjaśniła, że odpowidając na wniosek skarżącego o 

udostępnienie informacji publicznej, starosta udostępnił projekt protokołu z sesji, 

sporządzony niezwłocznie po odbyciu posiedzenia. Ponadto dodała, że udostępnienie kopii 

protokołu z podpisami, potwierdzonej za zgodność z orginałem było możliwe dopiero po sesji 

w dniu 30.11.2017r., co też uczyniono. 

 

Pismo z Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego stanowi załącznik nr 15. 

Pismo skarżącego stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Jamroży – inspektor w Wydziale Budżetu i Finansów/  

 

Pani Jamroży omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

/pani A. Stajszczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, , M. Buliński. 
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Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2018 w części 

dotyczącej spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 

 

Pan Starosta odczytał uchwałę Nr 2/2017 Komisji Bezpieczenstwa i Porządku, która stanowi 

załącznik nr 17. 

/pani A. Stajszczak weszła na posiedzenie Zarządu/  
 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią 

Komisji Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2018r. 

wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018-2034.  

 

Pan Starosta odczytał opinię Komisji Budżetowej, która stanowi załącznik nr 18. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska 

Zarządu Powiatu w sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Komisji Budżetowej Rady Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nowomiejskiego. 

Pan Starosta odczytał projekt stanowiska Zarządu Powiatu. który stanowi załącznik nr 19. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-293/17 w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok stanowi załącznik nr 

20. 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-294/17 w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2018 – 2034 wraz z projektem uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 

2018r. stanowi załącznik nr 21. 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-295/17 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 

2018 rok stanowi załącznik nr 22. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

    

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                         


